

Chris Carnicelli,

Chief Executive Officer North America

Chris Carnicelli is Chief Executive Officer North America and has been a member of the Europ Assistance Group's Executive Committee since January 2015. In this capacity, he oversees the activity of Group subsidiaries in the United States and Canada. He is also Managing Director of Europ Assistance USA and CSA Travel Protection.

Chris Carnicelli began his professional career in 1993 as an attorney in the city of New York.

In late 1996, Chris became Generali US Branch's Senior VP – General Counsel.

In 1999, he was promoted to CEO and Chairman of the Board of Generali US Branch, a position he still holds. In 2003, Chris was appointed Legal Representative of Generali in the United Kingdom and Chief Executive of Generali's UK Branch, where the primary activity was to serve as the centre for the Group's multi-national and other large corporate clients around the globe. Upon returning to the United States in 2009, Chris was appointed Generali's legal representative in the country, Chairman and CEO of Generali USA Life Reinsurance. Thanks to his efforts, this company became the number 2 player in the Life Reinsurance industry with approximately \$1 billion in premiums prior to its sale to SCOR in late 2013.

Chris Carnicelli,

Titre à définir

Chris Carnicelli est XXXXX, membre du Comité Exécutif du Groupe Europ Assistance depuis 2014. Il supervise ainsi l'activité des filiales du Groupe aux Etats-Unis et au Canada. Il est également Directeur Général d'Europ Assistance USA et de CSA Travel Protection.

Chris Carnicelli débute sa carrière professionnelle en tant qu'avocat dans la ville de New York en 1993.

Fin 1996, il intègre la branche américaine de Generali, en tant que Senior Vice-Président et Directeur juridique.

En 1999, il est nommé Président Directeur Général de Generali aux États-Unis, poste qu'il occupe encore à ce jour. En 2003, il est nommé Représentant juridique de Generali au Royaume-Uni, Président Directeur Général de la branche britannique de Generali, point névralgique du Groupe qui accompagne les clients internationaux et les comptes professionnels clés à travers le monde. De retour aux États-Unis en 2009, il est nommé Représentant juridique de Generali aux États-Unis, Président Directeur Général de Generali USA Life Reassurance Company. Sous son impulsion, cette société se hisse au deuxième rang dans le secteur de la réassurance vie, grâce à des primes s'élevant à environ 1 milliard USD, avant sa cession à SCOR fin 2013.